
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-09, § 17 

 

 Tid: 9 december 2008 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 16 december 2008 

  

 

 

Ulla Hamilton Eva Louise Erlandsson Slorach (s) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Nils Ingelström (m)  

Aysin Hartzell (m)  

Björn Gülich (m)  

Gustav Åkerblom (fp)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s)  

Hassan Said Mahamed (s)  

Carina Paulsson (s)  

Charles Berkow (mp) tjänstgörande  

Tina Kratz (v)  

  

Förhinder har anmälts av vice ordförande Åsa Romson (mp) och av ersättarna Ulf 

Linder (m), Anders Broberg (kd) och Fredrik Canerstam (s). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 



  

 § 17 

Programsamråd för Stockholmsarenan i stadsdelen Johanneshov. 

Remiss från stadsbyggnadsnämnden  

Dnr 2008-005036-251 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker programförslaget. 

 

2 Fokusera på klimat, energi- och transportfrågor, samt beslutar att i övrigt 

 godkänna förvaltningens yttrande över programmet.  

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 november 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag till beslut.  

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av ledamöterna Charles Berkow (mp), Eva Louise 

Erlandsson Slorach (s), Malte Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s), Godfrey Etyang (s) och 

Stellan F Hamrin (v) enligt följande:  

 

Vi vill understryka att det vid byggandet av en ny multifunktionsarena i 

Globenområdet finns stora möjligheter att utprova ny teknik för att minimera 

energianvändningen, som exempelvis att montera solcellsaggregat på taket. 

Utprovningen skulle kunna ske i samarbete med forskningsinstitutioner. Det skulle 

också kunna undersökas om denna utprovning kunde ske med hjälp av medel från EU.  

 

 

Särskilt uttalande gjordes av ledamöterna Charles Berkow (mp) och Stellan F Hamrin 

(v) enligt följande:  

 

I programmet står att Sandstuparken kommer att försvinna och att nya platser för 

rekreation behöver skapas. Det står att ”dessa kommer att ha en annan karaktär än 

dagens naturområde då de till stor del kommer att utformas på bjälklag och i form av 

gatuplanteringar”. Detta är otillräcklig kompensation för förlusten av naturområdet.  

 

En plan för park och grönområden i hela området runt Globen-Gullmarsplan-

Skärmarbrink behövs och som förvaltningen pekar på är stråket Årstaskogen - 

Nackareservatet av särskilt strategisk betydelse. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


